
Zápis č. 5/5/2018 z riadneho rokovania Rady Rozhlasu a televízie Slovenska 
17. mája 2018 so začiatkom o 10,00 h. 

 
Prítomní členovia Rady RTVS: Igor Gallo, Ľubomír Guman, Dóra Hushegyiová, Jozef 
Chudík, Martin Kabát, Martin Kákoš, Peter Kubica, Ildikó Nagy, David Soukeník 
Hostia:  
PhDr. Jaroslav Rezník – generálny riaditeľ RTVS 
Mgr. Marek Knut – riaditeľ Sekcie GR RTVS 
Radka Doehring – riaditeľka Sekcie ekonomiky RTVS 
Mgr. Tibor Búza – riaditeľ Sekcie programových služieb STV 
Mgr. Michal Dzurjanin – riaditeľ Sekcie programových služieb SRo 
Vahram Chuguryan – riaditeľ Sekcie spravodajstva a publicistiky RTVS 
Miesto konania: Zasadačka GR RTVS, 6. posch., Mýtna 1, Bratislava 
 
1. Otvorenie zasadnutia – schválenie programu rokovania 
Rokovanie zvolal otvoril a viedol predseda rady I. Gallo. Na začiatku rokovania privítal 
všetkých prítomných. Skonštatoval, že je prítomných 9 členov  Rady RTVS a rada je 
schopná uznášať sa. 
Navrhol, aby sa ako bod č. 8 doplnil do programu Návrh na 2. zmenu rozpočtu RTVS na rok 
2018 o čo požiadal manažment RTVS. 
Členovia Rady RTVS vyslovili všeobecný súhlas s týmto návrhom. 
I. Gallo predložil návrh na uznesenie a dal o ňom hlasovať: 
Uznesenie č. 53/2018: 

1. Otvorenie zasadnutia – schválenie programu rokovania.  
2. Kontrola plnenia uznesení prijatých Radou RTVS v predchádzajúcom období. 
3. Operatívne informácie Rady RTVS a GR RTVS 
4. Informácia o aktuálnom stave v RTVS a východiská na upokojenie situácie 
5. Rámcová správa o činnosti RTVS, o. i.:  

a) informácia o aktuálnom stave hospodárenia a plnenia programovej služby 
RTVS; 

b) informácia o návrhu na prevod/prenájom majetku RTVS (spravodajca D. 
Soukeník);  

c) informácia o verejných obstarávaniach (spravodajca P. Kubica); 
d) informácia o zámere vstúpiť do zmluvného záväzku v zmysle par. 15 ods. 3 

písm. h) zákona č. 532/2010 Z. z. o RTVS (spravodajca P. Kubica);  
e) informácia o zmluvách nad 10 000 eur uzavretých v predchádzajúcom období 

(čl. 7 ods. 2 Štatútu Rady RTVS) (spravodajca M. Kabát); 
f) rôzne. 

6.  Výročná správa RTVS za rok 2017 (spravodajca I. Gallo) 
7. Správa o činnosti Rady RTVS za rok 2017 (spravodajca M. Kákoš) 
8. Návrh 2. zmeny rozpočtu RTVS na rok 2018 (spravodajca P. Kubica) 
9.    Sťažnosti a podnety 
10. Rôzne  

 
Za: 9 / I. Gallo, Ľ. Guman, D. Hushegyiová, J. Chudík, M. Kabát, M. Kákoš,  

P. Kubica, I. Nagy, D. Soukeník / 
Proti: 0      
Zdržal sa: 0  
Neprítomný: 0 
Uznesenie bolo prijaté. 
 
2. Kontrola plnenia uznesení prijatých Radou RTVS v predchádzajúcom období 
I. Gallo skonštatoval, že uznesenia z ostatného rokovania nemajú charakter plnenia. 
I. Gallo predložil návrh na uznesenie a dal o ňom hlasovať: 
Uznesenie č. 54/2018 
Rada RTVS berie na vedomie správu o kontrole uznesení z predchádzajúceho obdobia. 
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Uznesenie Vyhodnotenie Poznámka 

84./2011 Plní sa priebežne. Predkladanie zmlúv nad 100 000 7 dní vopred. 

28/2016 
Plní sa priebežne. Predkladanie správ: úhrady, súdne spory, plnenie 

záväzných ukazovateľov 

39.  Nevyhodnocuje sa.  

40.  Nevyhodnocuje sa.  

41.  Nevyhodnocuje sa.  

42.  Nevyhodnocuje sa.  

43.  Nevyhodnocuje sa.  

44.  Nevyhodnocuje sa.  

45.  Nevyhodnocuje sa.  

46.  Nevyhodnocuje sa.  

47.  Nevyhodnocuje sa.  

48.  Nevyhodnocuje sa.  

49.  Nevyhodnocuje sa.  

50.  Nevyhodnocuje sa.  

51.  Nevyhodnocuje sa.  

52.  Nevyhodnocuje sa.  

 
Za: 9 / I. Gallo, Ľ. Guman, D. Hushegyiová, J. Chudík, M. Kabát, M. Kákoš,  

P. Kubica, I. Nagy, D. Soukeník / 
Proti: 0      
Zdržal sa: 0  
Neprítomný: 0 
Uznesenie bolo prijaté. 
 
3. Operatívne informácie Rady RTVS a GR RTVS 
J. Rezník informoval, že sa zúčastnil rokovania VKM, kde diskutoval s poslancami 
o aktuálnej situácii v spravodajstve. Zhodli sa na tom, že spravodajstvo RTVS pracuje 
slobodne, to, že tam podľa niektorých je nepriateľská atmosféra ho mrzí. Svoje postoje 
vysvetlil aj na tlačovej konferencii a stretne sa aj s redaktormi.  
I. Gallo poznamenal, že pozvánka na VKM mu prišla 17.4. Požiadal o ospravedlnenie z VKM 
a napriek tomu sa zniesla na jeho hlavu kritika zo strany niektorých poslancov. Jeho neúčasť 
nebola ničím iným motivovaná iba jeho neodkladnými pracovnými povinnosťami.  
M. Kákoš informoval, že zastupoval predsedu rady na rokovaní. Diskusia bola dlhá. Snažil sa 
predstaviť stanovisko Rady RTVS.  
 
4. Informácia o aktuálnom stave v RTVS a východiská na upokojenie situácie 
J. Rezník informoval, že sa pripravujú rokovania s redaktormi na budúci týždeň. Bude to mať 
aj mediačnú rovinu. RTVS ponúka ako mediátora A. Lovásza. Je presvedčený, že RTVS 
dokáže túto situáciu zvládnuť sama.  
D. Hushegyiová uviedla, že príspevky sú však väčšinou vyvážené, objektívne 
a verejnoprávne. Na začiatku hlavných správ na 99 percent je najaktuálnejšie dianie na 
Slovensku alebo vo svete. Najdôležitejšie témy redakcia sa snaží rozobrať podrobne. 
Spravodajstvo väčšinou odvysielalo všetky dôležité informácie.  
Podľa monitorovaného obdobia môžeme jednoznačne tvrdiť, že redaktori a redaktorky 
hlavného spravodajstva RTVS - STV pracujú slobodne a nezávisle. Politické príspevky sú 
veľmi kritické voči vláde a koaličným stranám, redaktori aj pri pozitívnych správach v každom 
prípade a niekedy silou mocou hľadajú názory kritikov. Chýbajú jej informácie o kultúre. 
J. Chudík uviedol, že RTVS je zriadená zákonom a je povinná sa teda týmto zákonom riadiť. 
Okrem zákona o RTVS boli navyše vytvorené  pre interných i externých pracovníkov RTVS 
mechanizmy predpisov v podobe Štatútu programových pracovníkov a pre spravodajských 
pracovníkov navyše aj interné smernice spravodajského štatútu, ktoré by mali všetci 
dodržiavať a riadiť sa nimi. Spravodajstvo je okrem verejnosti najmä Radou RTVS už 
minimálne dva roky neustále kritizované za nedodržiavanie týchto noriem.  Ja osobne som 
spravodajstvo po vedením Lukáša Dika pre absenciu názorovej plurality označil za 
propagandistickú hlásnu trúbu politickej časti tretieho sektora financovaného zo zahraničia. 



Strana 3 z 8 
 

Až po dvojnásobnej zmene vedenia v centre spravodajstva sa začínajú prejavovať pozitívne 
tendencie  v kvalite spravodajstva.       
     V monitorovanom období  od 6.5. 2018 do 10.5.2018 vrátane  je možné konštatovať, že 
bola zabezpečená komplexná informovanosť o najvýznamnejších udalostiach doma 
i v zahraničí. Nedošlo k závažným porušeniam v radení príspevkov za sebou z hľadiska 
aktuálneho významu, aj keď bola napĺňaná snaha udržať pozornosť diváka i v druhej časti 
relácie zaraďovaním  závažných najmä zahraničnopolitických príspevkov. Zvyšovaním počtu 
agentúrnych správ,  zhutňovaním informácií a vypúšťaním subjektívneho balastu je 
v spravodajstve čitateľný aj  zámer skracovať príspevky a tým dynamizovať reláciu hlavného 
spravodajstva. 
     Bohužiaľ rytmizovanie je narúšané niektorými najmä vnútropolitickými  neúmerne dlhými  
tiež „informáciami“. Práve v tomto type príspevkov pravidelne absentuje pluralitný politický 
pohľad a faktografia je nahrádzaná redaktorským subjektivizmom.  Nestrannosť ,vyváženosť, 
objektivita sú tu neznáme pojmy ,ale v princípe sú príspevky vždy protivládne, protikoaličné 
či protistranícke a zásadne končia negatívnym vyjadrením opozičného politika, opozičného 
respondenta alebo redaktora. Často sú divákom o vláde, štátnych orgánoch, politických 
osobnostiach predkladané  a zvýrazňované závažné obvinenia, ktoré sú však len v rovine 
podozrení bez akýchkoľvek dôkazov. Objektivitu niekedy   nahrádza bulvár. Tieto moje 
kritické slová svedčia o dvoch veciach. Redaktori týchto vyššie spomínaných príspevkov 
„tvoria“ síce bez obmedzenia absolútne slobodne, ale žiaľ väčšinou neprofesionálne resp. 
čiastkovo v rozpore s princípom verejnoprávnosti RTVS. Podobne aj v zahraničných 
politických informáciách najmä tých dlhších sa prejavuje názorovo čierno-biele videnie 
diania. Čína, Rusko, Putin, Sev. Korea ,Trump ,Poľsko, Maďarsko, Orbán zlé a EU, USA, 
NATO, NSR, Merkelová .... len dobré. Realita ale taká nie je !   Dlhé príspevky regionálnych 
redaktorov sú poznačené väčšinou neskúsenosťou nových redaktorov alebo opäť 
tendenčnosťou. Pozitívne je, že pribúda regionálnych príspevkov aktuálnych a aj 
hodnotných. V mojom monitorovacom období sa už objavili aj hodnotné príspevky z kultúry, 
najmä regionálne, ale príspevkov z tejto oblasti je ešte stále málo. Pomohlo by to riešiť ešte 
jeden nasledujúci problém . 
      V zásade prvých 10 až 15 min. je negatívnych. To, že vláda je pod kritickým dohľadom je 
samozrejme správne, ale nie je možné, aby akákoľvek  informácia o vládnom zámere, či 
rozhodnutí vlády, či Smeru bola okamžite negovaná expertom tretieho sektora, alebo 
opozičnými expertmi bez spätnej reakcie. Žiaľ asi až 2/3 sprostredkovaných udalostí je 
negatívna a zvyšok neutrálny. Na bulvárnom princípe vytvárame až depresívny obraz toho, 
kde a v čom  žijeme. Napriek všeobecne pozitívnej realite nášho žitia, je len málo 
pozitívnych, povzbudzujúcich či inšpiratívnych príspevkov. V závere treba konštatovať ale, že 
zásadná verejnoprávnosť je dodržiavaná. 
       Moderátori spravodajstva sa snažia podávať informácie neutrálnym spôsobom bez 
citového zafarbenia, aby neporušili  zásadu nestrannosti.  
       V televíznom aj v rozhlasovom spravodajstve sa znížilo komentovanie takzvaných 
treťosektorových  „ propagandistických expertov“. Nahradení boli však českými sorošovcami 
a expertmi toho istého politického kaviarenského zamerania u nás. Na nezávislých či rôzne 
politicky orientovaných odborníkov a novinárov si musíme ešte počkať. 
 Sú pravidlá, ktorými sa spravodajskí novinári verejnoprávnej RTVS musia riadiť. 
V sledovaných reláciách je cítiť že sú novinári, ktorí tieto pravidlá nechcú a ani nerešpektujú. 
Ďalší ešte profesionálne nedorástli prípadne majú málo skúseností.   
V každom prípade je vidieť už, že ubúdajú publicistické príspevky  a pribúdajú spravodajské 
a agentúrne vstupy. Nové vedenie spravodajstva sa snaží v rámci možností svojho riadenia, 
pretvoriť a skvalitniť hlavnú spravodajskú reláciu do polohy vyváženého, nestranného, 
obsahovo hodnotného, kultúrne  a profesionálne spracovaného spravodajstva na primeranej 
intelektuálnej úrovni. 
M. Kákoš vysvetlil, že tento týždenný monitoring slúžil na to, aby si Rada RTVS overila, či 
dochádza k nejakému porušovaniu verejnoprávnych princípov vo vysielaní spravodajských 
relácií. Uviedol, že pri zmenách dochádza k nejakým pnutiam je podľa neho normálne. Rada 
by mala dbať o to, či dochádza k nejakému porušeniu zákonných povinností. Na základe 
spomenutého monitoringu môže konštatovať, že k porušeniu zákona neprichádza. Myslí si, 
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že základný problém je komunikačný. Pripomenul, že list spravodajcov je adresovaný 
poslucháčom a divákom a nevie, ako by tí mohli ich problémy vyriešiť.  
I. Nagy uviedla, že rada by mohla byť po stretnutiach GR RTVS s redaktormi informovaná. 
Spýtala sa, v čom spočíva vlastne nespokojnosť týchto redaktorov.  
D. Hushegyiová sa spýtala, koľko externých a interných spolupracovníkov má spravodajstvo, 
či RTVS ponúka internú zmluvu dlhodobým externistom a prečo nebola ponúknutá interná 
zmluva 4 redaktorom.  
J. Rezník odpovedal, že bude radu informovať o vývoji rokovaní. Pri externých zmluvách so 
4 redaktormi má za to, že išlo o klasický obchodný vzťah. Spravodajstvo má pomerne veľký 
počet externých spravodajcov. To, či niekomu je ponúknutá interná zmluva je vecou 
konkrétneho nadriadeného. Za obdobie 2012 – 2017 odišlo 145 redaktorov a od augusta 
2017 doteraz odišlo 8 alebo 9 redaktorov. Zamýšľa sa nad tým, či neurobil niekde na 
začiatku chybu a chcel do maximálnej možnej miery zachovať existujúci stav. Považuje za 
úplne neštandardné, že čokoľvek z internej porady je do niekoľkých minút zverejňované na 
sociálnych sieťach a nie faktograficky, ale emotívne podfarbené. Nikto z manažmentu nemá 
záujem na tom, aby niekomu umelo znepríjemňoval život. Stále si hovorí, že napriek 
všetkému je dobré, že to všetko vypláva na povrch, pretože je potom vidieť, kto pracuje 
s faktmi a kto s emóciami. Je presvedčený, že má dostatok trpezlivosti a snahy zvládnuť to 
takým spôsobom, že sa redaktori s tým vnútorne stotožnia a nebude to vynútené. 
I. Gallo skonštatoval, že nikto nepredložil žiaden návrh na uznesenie. 
 
5. Rámcová správa o činnosti RTVS 
a. informácia o aktuálnom stave hospodárenia a plnenia programovej služby RTVS 
R. Doehring odprezentovala základné ekonomické ukazovatele: 
Celkové výdavky RTVS k 30.4.2018 predstavovali sumu 34,44 mil.€, t.j. 26,39 % plnenie 
ročného plánu. Záväzné ukazovatele t.j. bežné výdavky predstavujú 34,17 mil.€ - plnenie na 
27,28 % a kapitálové výdavky sú vo výške 230 170 € - plnenie na 4,40 %.  
Celkový prebytok bol vo výške 34,32 mil. €. K sledovanému obdobiu boli záväzné 
ukazovatele dodržané. 
T. Búza uviedol, za televíznu časť, že sa plnia všetky zákonné náležitosti. Prím na oboch 
okruhoch hrajú MS v hokeji.  
M. Dzurjanin informoval, že v rozhlasovej časti rovnako dominoval hokej. Pomenoval aj 
ďalšie programové dominanty.  
V. Chuguryan uviedol, že v rámci spravodajstva pokrývali všetky dôležité udalosti z domova 
aj vo svete.  
D. Hushegyiová sa spýtala, kedy začnú pracovať zahraniční redaktori z Londýna, Moskvy 
a Berlína a prečo nepracuje p. Taranová z USA. 
V. Chuguryan uviedol, že zahraničná redaktorka z Berlína sa práve školí v RTVS, kolegyňa 
z Londýna sa bude školiť koncom mesiaca a z Moskvy začne v septembri. Vysvetlil, že p. 
Taranová je dlhodobo PN.  
I. Nagy sa spýtala, kto robí reláciu Spektrum.  
M. Dzurjanin odpovedal, že nateraz M. Segiň. 
D. Hushegyiová sa spýtala, či bude pokračovať spolupráca s p. Turčíkom. 
M. Dzurjanin uviedol, že záleží od toho, aké predloží projekty, ale predpokladá, že áno, lebo 
robia svoju prácu dobre.  
M. Kákoš sa spýtal, v akom je stave proces s reláciou Reportéri a či príde k personálnej 
obmene tímu a či sa začne vysielať v septembri. 
V. Štofaník, zodpovedný za prípravu relácie Reportéri uviedol, že od septembra 2018 sa 
bude vysielať v týždennej periodicite. Tím bude mať 8 reportérov. Pracuje sa na novom 
vizuále, urobila sa cenná analýza remeselného spracovania jednotlivých reportáží.  
D. Hushegyiová sa spýtala, či budú redaktori iba internisti a či budú mať právnu prodporu. 
V. Štofaník uviedol, že si nemyslí, že to budú výlučne interní redaktori. 
J. Rezník odpovedal, že sa momentálne hľadá kvalitný právnik so vzťahom k investigatíve.   
I. Gallo predložil návrh na uznesenie a dal o ňom hlasovať: 
Uznesenie č. 55/2018 
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Rada RTVS berie na vedomie informáciu o aktuálnom stave hospodárenia a plnenia 
programovej služby RTVS. 
 
Za: 9 / I. Gallo, Ľ. Guman, D. Hushegyiová, J. Chudík, M. Kabát, M. Kákoš,  

P. Kubica, I. Nagy, D. Soukeník / 
Proti: 0      
Zdržal sa: 0  
Neprítomný: 0  
Uznesenie bolo prijaté. 
 
b. informácia o návrhu na prevod/prenájom majetku RTVS  
Nebol predložený žiaden materiál. 
 
c. informácia o verejných obstarávaniach 
M. Knut odprezentoval všetky prebiehajúce obstarávania z materiálu. 
P. Kubica za DK skonštatoval, že k materiálu nemajú žiadne výhrady. 
I. Gallo predložil návrh na uznesenie a dal o ňom hlasovať: 
Uznesenie č. 56/2018: 
Rada RTVS berie na vedomie informáciu o verejných obstarávaniach za predchádzajúce 
obdobie. 
 
Za: 9 / I. Gallo, Ľ. Guman, D. Hushegyiová, J. Chudík, M. Kabát, M. Kákoš,  

P. Kubica, I. Nagy, D. Soukeník / 
Proti: 0      
Zdržal sa: 0  
Neprítomný: 0 
Uznesenie bolo prijaté. 
 
d. informácia o zámere vstúpiť do zmluvného záväzku v zmysle par. 15 ods. 3 písm. h)  
J. Rezník odprezentoval všetky predložené zámery. 
P. Kubica uviedol že všetky zámery boli na DK prerokované a DK s nimi súhlasí. 
I. Gallo predložil po neverejnej časti rokovania návrh na uznesenie a dal o ňom hlasovať: 
Uznesenie č. 57/2018: 
Rada RTVS schvaľuje informáciu o zámere vstúpiť do zmluvného záväzku v zmysle § 15 
ods. 3 písm. h) zákona č. 532/2010 Z. z. o RTVS. 
 
Za: 9 / I. Gallo, Ľ. Guman, D. Hushegyiová, J. Chudík, M. Kabát, M. Kákoš,  

P. Kubica, I. Nagy, D. Soukeník / 
Proti: 0      
Zdržal sa: 0  
Neprítomný: 0 
Uznesenie bolo prijaté. 
 
e. informácia o zmluvách nad 10 000 eur uzavretých v predchádzajúcom období (čl. 7 
ods. 2 Štatútu Rady RTVS)  
M. Kabát informoval, že DK boli zodpovedané všetky otázky a nemajú výhrady. 
I. Gallo predložil návrh na uznesenie a dal o ňom hlasovať: 
Uznesenie č. 58/2018: 
Rada RTVS prerokovala a berie na vedomie informáciu o zmluvách nad 10 000 € uzavretých 
od predchádzajúceho zasadnutia rady. 
 
Za: 9 / I. Gallo, Ľ. Guman, D. Hushegyiová, J. Chudík, M. Kabát, M. Kákoš,  

P. Kubica, I. Nagy, D. Soukeník / 
Proti: 0      
Zdržal sa: 0  
Neprítomný: 0 
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Uznesenie bolo prijaté. 
 
6. Výročná správa RTVS za rok 2017 (spravodajca I. Gallo) 
I. Gallo informoval, že v zmysle § 8 ods. 2 zákona č. 532/2010 o RTVS: Rada je povinná 
predložiť príslušnému výboru národnej rady každoročne do 31. mája správu o jej činnosti a 
spolu so svojím stanoviskom aj výročnú správu o činnosti Rozhlasu a televízie Slovenska v 
predchádzajúcom kalendárnom roku. 
GR RTVS je povinný v zmysle § 15 ods. 3 písm. f) zákona č. 532/2010 o RTVS: predložiť 
rade do 30. apríla výročnú správu o činnosti Rozhlasu a televízie Slovenska v 
predchádzajúcom kalendárnom roku podľa § 19 ods. 13 zákona č. 532/2010 o RTVS, § 19 
ods. 13 zákona č. 532/2010 o RTVS: 
Výročná správa o činnosti Rozhlasu a televízie Slovenska musí okrem povinných náležitostí,  
obsahovať: 
a) prehľad a vyhodnotenie plnenia poslania Rozhlasu a televízie Slovenska a povinností 
Rozhlasu a televízie Slovenska ustanovených týmto zákonom a osobitnými predpismi, -  
b) vyhodnotenie vysielania jej televíznych a rozhlasových programových služieb radou – 
c) stanovisko rady k výsledku hospodárenia Rozhlasu a televízie Slovenska s osobitnou 
pozornosťou venovanou hospodáreniu Rozhlasu a televízie Slovenska s finančnými 
prostriedkami poskytnutými na základe zmluvy so štátom,  
 d) vyhodnotenie plnenia záväzku vyplývajúceho zo zmluvy so štátom,  
e) zmeny v zložení orgánov Rozhlasu a televízie Slovenska, ktoré nastali v priebehu roka, 
 f) ďalšie podstatné informácie o činnosti Rozhlasu a televízie Slovenska.  
Všetky tieto náležitosti Výročná správa obsahuje. 
V zmysle zákona č. 523/2004 o rozpočtových pravidlách verejnej správy, musí byť súčasťou 
výročnej správy aj účtovná závierka. 
Účtovnú závierku Rada RTVS v zmysle § 8 ods.1 písm. h) z. č. 532/2010 o RTVS schvaľuje 
Táto podmienka bol rovnako splnená 
J. Rezník odprezentoval predloženú Výročnú správu.  
D. Soukeník za DK uviedol, že sa zaoberali rizikami rozpočtu a hrozbami vyplývajúcimi 
z právnych sporov. Skonštatoval, že už nie je možné nájsť taký zdroj úspor, aby to nahradilo 
zmenu financovania. Bez ohľadu na politickú situáciu v krajine je dôležité riešiť tému 
financovania a nájsť vhodný model.  
M. Kabát navrhol, aby sa vytvárali rezervy, nielen účtovné, na pokrytie nepredvídaných 
situácií.  
I. Nagy sa spýtala, aké sú možnosti pri zmene financovania. 
J. Rezník uviedol, že nepredpokladá, že sa niečo tento rok udeje s výškou koncesií. Jedine 
môže zbierať podklady z krajín EBU a veľmi dobre zdôvodniť potreby pre zmluvu so štátom.  
M. Kákoš si myslí, že v najbližších dvoch rokoch nemožno očakávať, že sa navýšia koncesie, 
preto sa pýta, čo bude v roku 2019. 
J. Rezník odpovedal, že sa bude musieť zmeniť legislatíva. Snaží sa byť optimistický a vždy 
je priestor na rokovanie o zmluve so štátom a na rokovanie o legislatívnych zmenách. 
I. Gallo predložil návrh na uznesenie a dal o nich hlasovať:  
Uznesenie č. 59/2018: 
Rada RTVS v zmysle § 8 ods.1 písm. j) zákona č. 532/2010 Z. z. o RTVS prerokovala 
a berie na vedomie Výročnú správu o činnosti Rozhlasu a televízie Slovenska za rok 2017 
a ukladá predsedovi Rady RTVS, aby ju predložil Výboru Národnej rady SR pre kultúru 
a médiá a žiada GR RTVS, aby ju v zákonnom termíne zverejnil na webovom sídle RTVS. 
T: 31.5.2018 
Z: predseda Rady RTVS, GR RTVS 
 
Za: 9 / I. Gallo, Ľ. Guman, D. Hushegyiová, J. Chudík, M. Kabát, M. Kákoš,  

P. Kubica, I. Nagy, D. Soukeník / 
Proti: 0      
Zdržal sa: 0  
Neprítomný: 0 
Uznesenie bolo prijaté. 
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7. Správa o činnosti Rady RTVS za rok 2017 (spravodajca M. Kákoš) 
I. Gallo informoval, že v zmysle § 8 ods. 2 zákona č. 532/2010 o RTVS je Rada RTVS 
povinná predložiť príslušnému výboru národnej rady každoročne do 31. mája správu o jej 
činnosti a spolu so svojím stanoviskom aj výročnú správu o činnosti Rozhlasu a televízie 
Slovenska v predchádzajúcom kalendárnom roku.  
Sprava bola vypracovaná spojením už schválených správ o činnosti rady RTVS za 1. a 2. 
polrok 2017 a nebolo v nej nič zmenené. 
I. Gallo predložil návrh na uznesenie a dal o nich hlasovať: 
Uznesenie č. 60/2018: 
Rada RTVS v zmysle § 8 ods. 2 zákona č. 532/2010 o RTVS schvaľuje Správu o činnosti 
Rady RTVS za rok 2017 a ukladá predsedovi Rady RTVS predložiť ju Výboru NR SR pre 
kultúru a médiá. 
T: 31.5.2018 
Z: predseda Rady RTVS 
 
Za: 8 / I. Gallo, Ľ. Guman, D. Hushegyiová, J. Chudík, M. Kákoš, P. Kubica, I. Nagy,  
  D. Soukeník / 
Proti: 0      
Zdržal sa: 0  
Neprítomný: 1 / M. Kabát / 
 
8. Návrh 2. zmeny rozpočtu RTVS na rok 2018 (spravodajca M. Kabát) 
I. Gallo informoval, že Rada RTVS v zmysle §8 ods. 1 písm. h) zákona č. 532/2010 o RTVS 
schvaľuje návrh rozpočtu RTVS a takisto aj návrhy na zmenu rozpočtu. Manažment RTVS 
predložil návrh na 2. zmenu rozpočtu. 
R. Doehring vysvetlila, že ide o doplnenie vysielania relácie Milujem Slovensko v jesennej 
vysielacej časti. Táto zmena znižuje celkový prebytok o 975 tis. €. 
P. Kubica za DK uviedol, že bolo zrejmé, že jesenná štruktúra sa bude musieť pokryť a 
nemajú výhrady k zmene rozpočtu.  
I. Gallo predložil návrh na uznesenie a dal o ňom hlasovať: 
Uznesenie č. 61/2018: 
Rada RTVS v zmysle § 8 ods. 1 písm. h) zákona č. 532/2010 Z. z. o RTVS schvaľuje návrh 
úpravy záväzných ukazovateľov rozpočtu RTVS na rok 2018 v nasledovnej výške: 
Záväzné ukazovatele rozpočtu RTVS na rok 2018: 
Bežne výdavky vo výške    126 205 135 € 
Kapitálové výdavky vo výške            5 229 802 € 
Celkový prebytok         1 349 814 € 

 

 Ekonomická klasifikácia 

Rozpočet 
2018  

1.zmena 

Rozpočet 
2018 - 
návrh 

2.zmeny 

Rozdiel 

 Príjmy RTVS spolu 
132 839 

251 
132 839 

251 
0 

 Príjmy RTVS spolu bez príjmových fin.operácií 
112 809 

117 
112 809 

117 
0 

100 ▪   daňové príjmy 78 750 000 78 750 000 0 

200 ▪   nedaňové príjmy 6 947 393 6 947 393 0 

300 ▪   granty a transfery 27 111 724 27 111 724 0 

400 ▪   príjmové finančné operácie 20 030 134 20 030 134 0 

     

 Výdavky RTVS spolu 130 514 131 489 975 000 
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437 437 

 
Výdavky RTVS spolu bez výdavkových 
finančných operácií 

130 459 
937 

131 434 
937 

975 000 

600 ▪   bežné výdavky 
125 230 

135 
126 205 

135 
975 000 

700 ▪   kapitálové výdavky 5 229 802 5 229 802 0 

800 
▪   výdavky z transakcií s fin. aktívami a 
pasívami 

54 500 54 500 0 

     

 Celkový prebytok/schodok 2 324 814 1 349 814 -975 000 

 - vylúčenie finančných operácií -19 975 634 -19 975 634 0 

400 ▪  vylúčenie príjmových finančných operácií -20 030 134 -20 030 134 0 

800 ▪  vylúčenie výdavkových finančných operácií 54 500 54 500 0 

     

 Prebytok (+)/Schodok (-) v metodike ESA 95 -17 650 820 -18 625 820 -975 000 
 
Za: 8 / I. Gallo, Ľ. Guman, D. Hushegyiová, J. Chudík, M. Kákoš, P. Kubica, I. Nagy,  
  D. Soukeník / 
Proti: 0      
Zdržal sa: 0  
Neprítomný: 1 / M. Kabát / 
Uznesenie bolo prijaté. 
 
9. Sťažnosti a podnety 
M. Kákoš prešiel všetky podnety aj s návrhmi odpovedí na ne a členovia Rady RTVS 
odsúhlasili spôsob vybavenia, resp. odpovedania.  
 
10. Rôzne  
I. Gallo poďakoval prítomným za účasť a ukončil rokovanie Rady RTVS. 
 
V Bratislave 24.5.2018. 
 

Zapísal: Adam Mozolák     
tajomník Rady RTVS 

Mgr. Igor Gallo 
       predseda Rady  

Rozhlasu a televízie Slovenska 
 
 
Kompletný zvukový záznam z rokovania Rady Rozhlasu a televízie Slovenska prehľadne 
usporiadaný podľa prerokovávaných bodov je možné si vypočuť na www.rtvs.sk. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

http://www.rtvs.sk/

